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Ministr vnitra předložil na vládu návrh na aktualizaci ústavy, která fakticky nic nového
nepřinášela, ale pomohla by vystavět jasnou zeď snaze Evropské komise odebrat lidem legální
zbraně. A co se stalo? Pomalu se strany a postoje politiků vyjasňují. Zejména příznivci mistra
kobliháře mají možnost vidět přístup ministrů Ano v praxi. Viz. např.

https://zpravy.aktualne.cz/domaci/ministry-prekvapil-chovancuv-navrh-na-aktivni-zalohy-lidove/
r~007a8f5efdb111e68ad70025900fea04/?_ga=1.233555741.226980238.1471723487

Soryjako, ale ty zbraně vám seberem.To je to, oč běží. Směrnice Evropské komise se stane
skvělou záminkou. Všechny ostatní prostředky, které by ztížily, či znemožnily její implementaci
budou odmítány jako nesystémové, nepotřebné, atd... Až tu směrnice bude s plnou parádou a
začne sběr. 

Co s tím můžeme dělat? Určitě se zúčastnit voleb  a zohlednit, jak se kdo v této otázce
zachoval. Podíváme-li se na schvalování a tvorbu této konkrétní směrnice jako na proces v
rádoby demokratické a svobodné společnosti, zjistíte, že ve svobodné společnosti už pomale
nežijeme a demokracie to se samou existencí Evropské komise, má také za pár a o zbraně
vlastně ani nejde.

Celé je to snaha o další omezení svobody lidí a likvidaci jejich možností se bránit zvůli. Lidé tu
nejsou pro stát, ale stát pro lidi. A to by si měli politici uvědomit.
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